



特點 Features :

1. 該機是自動電子上膠機和鞋面折邊機之組合，皮革通過該機，邊自動上膠邊折邊，省去人工在上膠機上膠工藝，提高效率。

This machine is combination the automatic electronic gluing machine and the instep folding machine, leather can be cemented and edge-folded by it, that can save the process of workers gluing on the machine and improving the efficiently.

2. 該機採用熱熔膠，亦可進行已上膠皮件之折邊。

The machine uses the hot sol and can also fold the edges glued leather.

3. 數碼調節熱膠溫度，出膠流量，調整方便，指示準確。

Digital button adjusts the temperature, flow quantity of the movement with easy regulating and accurate indicating.

4. 通過光敏電阻自動控制出膠，膠量穩定、準確。

Light sensitive resistance controls the discharge stably and accurately.

5. 該機具有自動打齒機構，新型翻折裝置。改進型壓異裝置等。

The machine have the cutting device, new style folding device and improved pressuring and guiding device etc.

6. 新型調速機構，調速方便。

New style regulator regulates the speed conveniently.

7. 不論折邊或法國式包邊速度快，質量優異，提高工廠品質競爭能力。

Whether or hem either the French style package is along velocity quickly, product character is outstanding, lift the plant quality contest.

技術參數 Parameter :

電機功率 Power of motor	0.55 kw
包裝尺寸 Packing size	1430x730x1300 mm
淨重 Net weight /毛重 Gross weight	110 kg / 150 kg